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Digitale radio  -  Onderzoek transitie naar (boven)lokale DAB+

In zijn beleidsnota Media 2019-2024 zet de minister sterk in op de transitie in het 
radiolandschap van FM naar de digitale radio. Zo lezen we onder ‘Operationele Doelstelling 
A.3.4. De transitie naar digitale radio’ het volgende: “Internet en DAB+ zijn 
toekomstgerichte vormen van radioluisteren die op termijn FM kunnen vervangen. Ik wil 
in deze beleidsperiode de roll-out van digitale radio en DAB+ prioritair verder zetten. Ik 
streef ernaar dat nieuwe radiotoestellen ook een DAB+ ontvanger ingebouwd krijgen. De 
landelijke radio-omroepen en de netwerkradio’s bieden hun programma’s reeds aan via 
DAB+, naast FM. Ik wil een haalbaar traject plannen dat ook aan lokale radio’s de 
mogelijkheid geeft om de digitale transitie te maken.”

In zijn beleids- en begrotingstoelichting (BBT) 2021 voegde de minister daar het volgende 
aan toe: “Met het oog op de transitie naar digitale radio is er perspectief nodig voor 
toekomstige lokale of bovenlokale DAB+. Daarom heb ik de opdracht gegeven aan het 
Departement CJM om dit verder uit te zoeken.”

1. Welk tijdpad heeft de minister voor ogen voor het onderzoek naar de transitie van 
lokale en bovenlokale DAB+? 

Graag een toelichting.

2. Wie zal dat onderzoek uitvoeren en hoe zal het ingepast worden in het digitale 
transitieplan?
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1. Het vrijkomen van multiplex 10 creëert een mogelijkheid om delen van deze multiplex 
in te zetten voor gebruik voor lokale of bovenlokale DAB+. Ik heb mijn administratie 
de opdracht gegeven om na te gaan onder welke modaliteiten en voorwaarden deze 
multiplex 10 gebruikt zou kunnen worden voor DAB+ en om een stappenplan uit te 
werken om dit te realiseren. Aangezien het onderzoek nog maar pas gestart is, is het 
op dit moment niet mogelijk om een concrete timing mee te geven. 

Voor meer duiding omtrent mijn ambities op korte en langer termijn verwijs ik graag 
naar het verslag van de commissie voor Cultuur, Jeugd, Sport en Media van donderdag 
11 februari 2021 betreffende de Vraag om uitleg 1440 over de gevolgen van de 
intrekking door de Vlaamse Regulator voor de Media van de licentie van Norkring voor 
frequentiekanaal 10 van Karin Brouwers: 
https://www.vlaamsparlement.be/commissies/commissievergaderingen/1476027/ver
slag/1478961

2. Het onderzoek zal gevoerd worden door het departement. De resultaten uit dat 
onderzoek zullen meegenomen worden in het stappenplan voor de digitale transitie.
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